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Traficom on järjestänyt syksyn aikana kaksi kunnille ja maakunnille 
suunnattua tilaisuutta kiskobussiliikenteen kehittämisvaihtoehdoista. 
Tilaisuuksien järjestämisen taustalla on kiskobussikaluston vanhentuminen 
ja raideliikenneostosopimusten päättyminen vuoden 2029 lopussa. 
Yhdeksi vaihtoehdoksi on nostettu henkilöraideliikenteen korvaamista 
busseilla. 
 
Parikkalan kunnan kannalta kiskobussiliikenteen korvaaminen busseilla 
tulisi tulevaisuudessa olemaan kestämätön. Kuntia ei missään 
tapauksessa saa laittaa tämänkaltaisen, merkittävästi elinvoimaan 
vaikuttavan henkilöliikenteen maksajiksi tai edes harkita valtion 
ostoliikennesopimuksen lopettamista kiskobussien osalta. 
 
Tästä syystä Parikkalan kunta lähettää kannanottonsa vaalipiirin 
kansanedustajille, liikenne- ja viestintäministeriölle, Traficomille ja VR:lle. 
 
Yritysvaikutusten arviointi: ei tarpeen 
 
Esittelijä: Kunnanjohtaja Pääkkö Mervi 
 

Päätösehdotus Kunnanhallitus päättää antaa liitteenä olevan kannanoton 
kiskobussiliikenteestä. 
 

Päätös Hyväksyttiin. 
 


